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Spørgsmål :
Vil ministeren begrunde, hvorfor gennemskueligheden omkring udviklingen i de 
kommunale restancer over de sidste år i kvartalsrapport for 1. kvartal 2010 er 
forringet, idet rapporten kun angiver et enkelt tal vedrørende udviklingen i re-
stancerne ift. 4. kvartal 2009 i modsætning til tidligere kvartalsrapporter?

Svar:
Jeg er ikke enig i, at der er tale om en forringelse af gennemskueligheden. 
Tværtimod er de muligheder, som den nye restancestatistik giver for at gå mere i 
detaljen i belysning af de enkelte kommunale restancearter, en forbedring. Kon-
sekvensen heraf er selvfølgelig, at sammenligning over tid først er mulig, når den 
nye opgørelsesmetode omfatter flere kvartaler.

Som nævnt i min beskrivelse af spørgsmål 610, er jeg indstillet på i fremtidige 
kvartalsrapporter at medtage oplysninger om den kvartalsvise udvikling i de 
samlede kommunale restancer i op til fire år tilbage i tid.


